
Аднан Башић 

Питање постављено Министарству цивилних послова БиХ – ''Шта је Министарство 

цивилних послова БиХ у оквиру својих надлежности до сада урадило, од потписивања 

Конвенције права особа са инвалидитетом у овом мандату у примјени Конвенције, а  

колико је пута Конвенција прекршена и у којим сегментима?'' 
 


